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Příloha č. 1 

 

Zápis z 1. zasedání komise životního prostředí Rady MČ Praha 22  

dne 4. 2. 2015 
 

Účastníci: viz prezenční listina, neomluven Pavel Pirkl 

 
Jednání zahájil předseda RNDr. Ing. Bohumil Loula, CSc. přivítáním přítomných, proběhlo 
představení členů komise a seznámení s pravomocemi komise životního prostředí (dále KŽP).  

 
Hlasováním 8:0:0 byl schválen následující program: 
1. Zpráva o činnosti komise životního prostředí v letech 2010 – 2014 a informace o jednacím 

řádu komise. 
2. Plán péče o veřejnou zeleň a koncepce rozvoje dětských hřišť. 
3. Záměr Park Pitkovické rybníky. 
4. Návrh rozpočtu odboru životního prostředí na rok 2015. 
5. Zřízení provozovny k nakládání s nebezpečnými odpady na pozemku Výzkumného ústavu 

živočišné výroby parc. č. 1727/8 v k. ú. Uhříněves. 
6. Informace o multifunkčním dětském hřišti Jezera na pozemku parc. č. 1907/6 v k. ú. 

Uhříněves. 
7. Různé. 
 
Následovalo projednání jednotlivých bodů: 

1. Zpráva o činnosti komise životního prostředí v letech 2010 – 2014 a informace 

o jednacím řádu komise 
RNDr. Marková objasnila materiál a na pokyn předsedy přečetla stávající jednací řád komise. 
Předseda komise informoval o probíhající přípravě nového jednacího řádu komisí. 
 

2. Plán péče o veřejnou zeleň a koncepce rozvoje dětských hřišť. 
Ing. Sopoušková seznámila komisi s obsahem materiálu, o kterém se následně diskutovalo. P. 
Koutský požádal o zaslání koncepce rozvoje dětských hřišť členům komise. Ing. Kraus vznesl 
dotaz na oplocené nepřístupné hřiště „za truhlárnou“ v Pitkovicích. Vzhledem k nejasnosti, kde 
se toto hřiště nalézá, byl požádán o upřesnění na příštím zasedání komise.  
Hlasováním 8:0:0 bylo schváleno následující usnesení: 

1. KŽP souhlasí s předloženým plánem péče o veřejnou zeleň na rok 2015. 

2. KŽP bere na vědomí zprávu o plnění koncepce rozvoje dětských hřišť. 
 

3. Záměr Park Pitkovické rybníky. 
Ing. Sopoušková seznámila komisi s obsahem záměru a Ing. Semeniuk informoval 
o předpokládaném postupu prací. 
 

4. Návrh rozpočtu odboru životního prostředí na rok 2015 
Ing. Sopoušková objasnila jednotlivé položky rozpočtu, který bude po úpravě a projednání ve 
finančním výboru schvalován na zastupitelstvu 9. 3. 2015. 
 

5. Zřízení provozovny k nakládání s nebezpečnými odpady na pozemku Výzkumného 

ústavu živočišné výroby parc. č. 1727/8 v k. ú. Uhříněves. 
Předseda komise vysvětlil záměr vlastníka pozemku Výzkumného ústavu živočišné výroby 
pronajmout halu za účelem skladování nebezpečných odpadů. K tématu se rozvinula diskuse 
o možném dopadu takové činnosti na životní prostředí (blízkost rybníka, zdrojů pitné vody, 
přírodního parku apod.) a dopravní situaci. Ing. Sopoušková pak informovala o postupu při 
zřizování takového zařízení z pohledu státní správy. 
Hlasováním 8:0:0 bylo schváleno následující usnesení: 

1. KŽP nesouhlasí se zřízením provozovny k nakládání s nebezpečnými odpady na pozemku 
Výzkumného ústavu živočišné výroby parc. č. 1727/8 v k. ú. Uhříněves. 
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6. Informace o multifunkčním dětském hřišti Jezera na pozemku parc. č. 1907/6 v k. ú. 

Uhříněves. 
Ing. Semeniuk informoval o současném stavu záměru. Společnost Ekospol a. s. zajistí územní 
rozhodnutí, které následně převezme městská část a rozhodne o dalším postupu. K tématu se 
rozvinula diskuse. Ing. Sopoušková doplnila údaje o historii území s ohledem na blízkost 
skládky. 
 

7. Různé. 

 P. Vávra se informoval o možnosti instalace tří informačních tabulí v Hájku. Po diskusi mu 
bylo doporučeno obrátit se se žádostí na městskou část. 

 Ing. Ziková tlumočila žádost na odstranění pískoviště a na instalaci tabulek „zákaz venčení 
psů“ ve vnitrobloku K Netlukám na pozemku parc. č. 44/21 v k. ú. Uhříněves. V případě 
svěření pozemku městské části zajistí odbor životního prostředí. 

 Ing. Sopoušková informovala o harmonogramu svozu velkoobjemových kontejnerů (VOK) 
a kontejnerů na bioodpad (BIO VOK). V prvním pololetí MHMP přidělil městské části 10 ks 
VOK a 5 ks BIO VOK. V této souvislosti p. Vávra požádal o přistavení BIO VOK do Hájku 
v listopadu. 

 Ing. Kraus se dotázal na možnost zamezení rozorávání pěšiny mezi Pitkovicemi 
a Benicemi. Rozvinula se diskuse. V současné době není možno požadovat, neboť se 
jedná o ornou půdu. Situaci by mělo vyřešit plánované vybudování cyklostezky mezi 
Pitkovicemi a Benicemi. Dále Ing. Kraus upozornil na opakující se zátopu v Husově parku. 
Patrně dáno větší četností intenzivních srážek a hydrogeologickými poměry. 

 P. Koutský podal návrh na revokaci, příp. pozastavení a znovuprojednání usnesení k bodu 
č. 6 ze 14. zasedání zastupitelstva městské části, projednávaného dne 4. 12. 2013, který 
se týkal změny územního plánu na území bývalé skládky v Jezerách. O tématu se 
rozvinula diskuse. 
Hlasováním 6:1:1 bylo schváleno následující usnesení: 

1. KŽP nesouhlasí s tím, aby se hlasovalo o návrhu p. Koutského na revokaci, 
pozastavení, znovuprojednání usnesení k bodu č. 6 ze 14. zasedání zastupitelstva 
městské části, které se konalo dne 4. 12. 2013. 

 RNDr. Marková informovala o plánovaném kácení dvou topolů v Pivovarském parku. Akci 
zajišťuje Povodí Vltavy s. p. 

 Ing.Sopoušková tlumočila informaci správce toku o terénních pracech na Říčance nad 
ČOV Říčany, které mohou mít za následek průtok znečištěné vody. 

 

Návrh usnesení RMČ:  

1. RMČ bere na vědomí zápis ze zasedání komise životního prostředí dne 4. 2. 2015. 

2. RMČ schvaluje předložený plán péče o veřejnou zeleň na rok 2015 s tím, že jeho plnění bude 
vycházet ze schváleného rozpočtu na rok 2015. 

 

 

 

 
Zapsala: RNDr. Kateřina Marková  Ověřil: RNDr. Ing. Bohumil Loula, CSc. 


